
                                                                                                 Krobia, dnia 1 lipca 2013 r. 

 

                              P R O T O K Ó Ł    Nr   XXXVI/2013 
  
                  z   XXXVI sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

                  w dniu  26 czerwca 2013 r. w ZSOiZ w Krobi     

=========================================================  
                   godzina rozpoczęcia :    16.30 

                    godzina zakończenia :    19.30  

                   Na ogólną liczbę 15 osobowego składu Rady w sesji uczestniczyło 15 radnych.   
                    

                   Ponadto w sesji uczestniczyli :  

              ====================== 

     1.   Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi.   

     2.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy.     

                   3    Zawieja Karol                  - radca prawny. 

                   4.   Sołtysi Gminy Krobia.                  

                   5.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    

                    Porządek obrad sesji :   

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.  

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji.  

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji.  

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                     

w okresie międzysesyjnym. 

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

8. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Krobia i Powiatu 

Gostyńskiego. 

9. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie : 

 a)  zmiany  Statutu  Międzygminnego  Związku  Wodociągów i Kanalizacji Wiejskich           

w Strzelcach Wielkich,   

 b)  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania przestrzennego Krobia Miasto 

VI,  

 c)  wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości niezabudowanej położonej w Krobi,   

 d) wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  niezabudowanej  położonej                             

w Wymysłowie, 

 e)  zmiany Uchwały Nr XXXII/263/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 marca 

2013 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu, 

 f) zmiany Uchwały Nr LI/416/2010 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 8 marca 2010 r.             

w sprawie zaciągnięcia zobowiązań finansowych z tytułu udzielania poręczenia 

wekslowego, 

 g) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu, 

 h) emisji obligacji Gminy Krobia oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu,  

 i)  zmiana  uchwały  Nr XXX/242/2012  Rady Miejskiej w Krobi z  dnia 27 grudnia 

2012 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 
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2013 – 2025,   

 j)  zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2013.   

10. Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

12. Wolne głosy i wnioski.  

13. Zakończenie.  

                                                                                                

Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Jóźwiak. 
 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   

Przewodniczący Rady powitał radnych, pracowników Urzędu oraz pozostałych 

zaproszonych gości.  

Przewodniczący Rady powitał także I Komendanta Policji Powiatowej w Gostyniu                    

kom. Piotra Gorynię,  p.o. Kierownika Posterunku Policji w Krobi mł.asp. Błażeja Horałę 

oraz  Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Gostyniu st.bryg. 

Krzysztofa Łoniewskiego.   

M. Duda : w imieniu Stowarzyszenia „Ziemia Krobska” chciałbym poinformować, że 

przystąpiliśmy do mediacji zorganizowanej przez Fundację Batorego oraz Stowarzyszenie 

„Szkoła Liderów”. Stowarzyszenie wraz z Gminą Krobia przystąpiło do akcji Dostępni 

Samorządowcy, w ramach której pragniemy na stronach internetowych udostępniać 

nagranie z przebiegu sesji jako jeden z elementów tego modułu. O dalszych działaniach 

będziemy informować Państwa radnych i mieszkańców, ponieważ jesteśmy na etapie 

kształtowania pewnej strategii dotyczącej tego programu. Druga  forma to program „Działaj 

lokalnie”, z którego stowarzyszenie otrzymało dofinansowanie na działania związane                       

z uruchomieniem do biuletynu  p.n. „Głos Młodych” oraz strony internetowej, na której 

młodzież jakby własnym okiem, zdaniem będzie oceniać wydarzenia i proponować własne 

rozwiązania.          

Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 15 radnych,  wobec czego 

sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.   

      Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

      Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  

      Ad. 3 Przyjęcie protokołu XXXV sesji.       
      Protokół z XXXV sesji przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.    

      Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 

      Burmistrz : odpowiedzi udzieliłem bezpośrednio na ostatniej sesji, do Powiatowego Zarządu 

Dróg wg właściwości skierowano zgłoszone interpelacje oraz do Posterunku Policji                   

w sprawie parkowania przy ul. prof. J. Zwierzyckiego i Ogród Ludowy.  

      Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych.  
      L. Bem : 1. W związku z tym, że od następnego tygodnia rozpocznie się nowy 

harmonogram wywozu odpadów, gdzie można się z nim zapoznać?    

      2. Rozmawiałem już z Naczelnikiem WIGP w kwestii wycinki drzewa przy liceum 

ponieważ stwarza niebezpieczeństwo. Prosiłbym o usunięcie jego ponieważ jest całe suche.   

      3. Sprawa dotyczy ul. Miejsko Góreckiej i Odrodzenia. Po ostatnich ulewach na ul. Miejsko 

Góreckiej studzienki kanalizacyjne nie były w stanie odbierać wodę. Koniecznie jest 

rozwiązanie tego problemu, być może podłączanie rur do istniejącego obok stawu zmniejszy 

ilość zalegającej wody na tej ulicy. Podobnie jest przy ul. Odrodzenia, gdzie utrudniony jest 

odpływ wody do kanalizacji deszczowej. Również ten problem należałoby rozwiązać.     
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      H. Urbański : mieszkańcy ul. 30-lecia dot. okolic pawilonu proszą o udrożnienie kanalizacji 

deszczowej, ponieważ w okresie ostatnich ulewnych deszczach utrudniony był odpływ wód 

opadowych. Zgłaszałem już ten problem i widocznie zostało to wykonane.    

      K. Perdon : ustalono, że będziemy segregować 4 frakcje odpadów. Kiedy wg 

harmonogramu odbioru tych odpadów będą dostarczone worki na te odpady?   

      M. Duda : sprawa dotyczy ścieżki rowerowej Krobia-Pudliszki. Temat ten był wielokrotnie 

dyskutowany, lecz został odłożony w pewnym czasie. Mieszkańcy Krobi i Pudliszek 

zwracają się z zapytaniem kiedy sprawa ta ponownie zostanie rozważana. Nie wiem na 

jakim etapie jest kwestia wykupu działek. Podczas dyskusji nad projektem budżetu temat ten 

jest omawiany. Uważam, że w przypadku tych dwóch miejscowości zasadnym byłoby do 

tego powrócić.   

      G. Skrobała : temat dotyczy drogi gminnej, tzw. żydowskiej w Nieparcie. Na tej drodze 

zapadł się asfalt i prawdopodobnie przyczyną tego jest uszkodzenie kanalizacji deszczowej. 

Problem ten zgłaszałam półtora miesiąca temu pracownikowi Urzędu, który tłumaczył              

co należałoby wykonać, lecz czas mija, a uszkodzenie to się pogłębia, zrobiła się pustka 

pomiędzy asfaltem a rurami kanalizacji. Prosiłabym aby wykonać remont tego odcinka 

drogi.       
 

     Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                   

w okresie międzysesyjnym.  

      11.06. Uczestniczyłem w posiedzeniu rady Programowej Uniwersytetu Trzeciego Wieku             

w Krobi. 

      14.06. Dwoje radnych uczestniczyło – wyjechało do Brzedni razem z pracownikami Urzędu 

Miejskiego z okazji Dnia Samorządowca.  

      15.06. Uczestniczyłem w uroczystości Jubileuszu 100-lecia Harcerstwa w Krobi.  

      17.06. Przygotowane zostały materiały na XXXV sesje Rady Miejskiej.  

      19.06. Uczestniczyłem w podsumowaniu Projektu Ekologicznego zorganizowanego dla 

przedszkolaków i uczniów szkół.  

      Polski Związek Emerytów, Rencistów i Inwalidów zaprosił na ognisko w Karcu. 

      20.06. Uczestniczyłem w Walnym Zebraniu Członków Stowarzyszenia Unia Gospodarcza 

Regionu Śremskiego - Śremski Ośrodek Wspierania Małej Przedsiębiorczości                          

ws. zatwierdzenia sprawozdania z działalności Stowarzyszenia i udzielenia absolutorium 

członkom Zarządu Stowarzyszenia z tytułu działalności za rok 2012.   

      Uczestniczyłem w podsumowani zajęć regionalnych w Centrum Kultury i Rekreacji                

im. Jana z Domachowa Bzdęgi w Krobi. W zajęciach brały udział dzieci z Przedszkola 

Samorządowego „Pod Świerkami” w Krobi. 

      Złożyłem oświadczenia majątkowe radnych w Urzędzie Skarbowym w Gostyniu. 

      7 i 21.06. Uczestniczyłem razem z radną p. Genowefa Skrobała w warsztatach 

partypacyjnych dot. opracowania Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych                 

w Gminie Krobia.  

      24.06. Obejrzeliśmy Legendę Wielkopolska „Pustelnik” z Krobi w wykonaniu dzieci                

6-letnich z Przedszkola Samorządowego „Pod Świerkami” w Krobi.  

      Posiedzenie wspólne komisji Rady Miejskiej dla omówienia projektów uchwał. 

      Posiedzenie Komisji Budżetu dla rozpatrzenia projektów uchwał dot. zmian  w budżecie                

i budżetu na 2013 rok.   

      25.06. Posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

      26.06. Posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy.  
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     Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

Sprawozdanie przedstawił Burmistrz, stanowi ono załącznik nr 1 do protokołu.  

E. Dopierała : w dniu wczorajszym odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych, na którym przedstawiono nam informację dotyczącą uzyskania nagrody przez 

uczniów szkoły filialnej w Sułkowicach. Panie Burmistrzu komisja zgłasza następujący 

wniosek : w związku z zajęciem przez uczniów Szkoły Podstawowej filialnej                             

w Sułkowicach I miejsca w uzyskaniu kwoty 11.400 zł na sprzęt dla szkoły w projekcie 

ekologicznym „Stań po zielonej stronie mocy”, realizowanym na terenie trzech województw 

wielkopolskiego,  łódzkiego i dolnośląskiego Komisja Oświaty i Spraw Społecznych 

wnioskuje o wyróżnienie uczestników konkursu i opiekuna w formie symbolicznych książek 

czy upominków, by uhonorować wykonaną pracę, promowanie postaw ekologicznych, 

przybliżanie zasad selektywnej zbiórki odpadów, kształtowanie odpowiedzialności za stan 

swojego środowiska, co przekłada się również na jakość społeczności lokalnej. Docenienie 

przez samorząd sukcesu najmłodszych uczniów stanowić będzie zachętę dla pozostałych do 

uczestnictwa w podobnych akcjach. Zbliżająca się uroczystość zakończenia roku szkolnego 

będzie stosownym miejscem zaakcentowania uzyskanej nagrody. Wniosek powyższy 

komisja uznała za zasadny.              

I. Jóźwiak : kiedy może rozpocząć i zakończyć się remont ul. Nowej w Krobi? Nie ma 

jeszcze podpisanej umowy ale prosiłbym o informację o rozstrzygnięciu postępowania             

dot. „Zaprojektowania oraz przebudowy ul. 1 Maja i ul. Kasztelańskiej w Krobi”.  

Naczelnik WIGP A. Olejnik : remont ul. Nowej realizowany będzie do końca sierpnia br., 

natomiast koniec przebudowy ul. Kasztelańskiej i ul. 1 Maja realizowany w ramach PPP 

zaplanowano na połowę roku 2014.     

G. Skrobała : w informacji przedstawiono realizację wymiany stolarki okiennej                          

i drzwiowej w lokalach mieszkalnych w Pudliszkach, Chumiętkach i Gogolewie. Jakich 

mieszkań dotyczyły te naprawy?    

Burmistrz : dotyczyło to wymiany stolarki w lokalach komunalnych ze środków funduszu 

remontowego.  
 

Ad. 8 Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Krobia                    

i Powiatu Gostyńskiego.  
st.bryg. Krzysztof Łoniewski Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej                      

w Gostyniu przedstawił informację o stanie ochrony przeciwpożarowej na terenie Powiatu 

Gostyńskiego z uwzględnieniem gminy Krobia za rok 2012, która stanowi załącznik nr 2              

do protokołu. 

L. Bem : w ostatnim czasie mają miejsce fałszywe alarmy, a wg przedstawionej informacji             

w roku ubiegłym były takie alarmy dwukrotnie na naszym terenie, czego one dotyczyły? 

K. Łoniewski : nie mogę obecnie przekazać czego one dotyczyły, są to dane statystyczne, 

jeśli jest taka potrzeba, to mogę taką informację przygotować. 

Przewodniczący Rady : oprócz zakupu pojazdu to jakie Pan widzi inne potrzeby dla 

sprawnego funkcjonowania straży? 

K. Łoniewski : ważna rzeczą jest wyposażenie jednostek w pompy, które sprawie, szybko 

usuną zalegającą wodę z miejsc gdzie nie może spłynąć. W pierwszej kolejności niezbędne 

byłoby zakupienie pomp i pilarek, dla sprawniejszego działania straży.     
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mł. asp. Błażej Horała p.o. Kierownika Posterunku Policji w Krobi przedstawił informację              

o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu gostyńskiego za 2012 

rok, w tym na terenie gminy Krobia,  która stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

P. Gorynia I Komendant Policji Powiatowej w Gostyniu : w Powiecie Gostyńskim i Krobi 

jest bezpiecznie. W imieniu Komendanta Powiatowego Policji w Gostyniu chciałbym 

podziękować za dobrą współpracę pomiędzy komendą a samorządem krobskim.  

M. Szpruka : jak Pan ocenia założenie wysepek na drodze nr 434 po remoncie nawierzchni 

odcinka Krobia-Gostyń?  Czy one zdają egzamin, czy są one bezpieczne?  

Wielokrotnie zgłaszałem problem reklam, ogłoszeń zawieszanych na słupach. Wiele osób 

poprzez takie ogłoszenia o pożyczkach obecnie jest w trudnych sytuacjach finansowych, 

grozi im nawet eksmisja. Jak temu zapobiec, ponieważ po usunięciu jednych, zawieszane są 

kolejne.  

P. Gorynia : odnośnie zamontowanych wysepek, to jako osoba prywatna uważam, że 

stanowią one zagrożenie, ale jeśli ktoś je budowała, to wykonywał to z obowiązującymi 

normami. Obecnie trwają prace końcowe tego remontu i myślę, że będzie to tak wykonane, 

że będzie bezpieczna. 

Odnośnie pytania dot. zawieszanych ogłoszeń, to trudno mi się wypowiedzieć na ten temat. 

Jeśli mamy zgłoszenie przestępstwa, oszustwa, to podejmujemy wszelkie czynności 

wykrywcze, aby ustalić czy tego typu osoba, firma działa zgodnie z prawem. Takie sprawy 

można zgłaszać do Posterunku Policji lub Komendy Powiatowej i zostanie ona sprawdzona. 

K. Perdon : na terenie gminy Krobia bardzo często dokonywany jest pomiar trzeźwości 

kierowców. Jak Panowie oceniacie ten poziom, czy jest to problem na terenie gminy, czy jest 

dobrze? 

P. Gorynia : na terenie gminy Krobia jest dobrze, są to założenia Komendy Głównej                    

i Wojewódzkiej. Takie pomiary są jak najbardziej wskazane, ponieważ nasze społeczeństwo 

nie dorosło do tego, że jeśli spożywamy alkohol, to albo poruszamy się pieszo, albo należy 

posiadać kierowcę. Proszę nie odbierać tego jako złośliwość ze strony Policji, ponieważ to 

jest po to, aby było bezpiecznie.                         

Przewodniczący Rady : wydaje mi się, że już w latach poprzednich widoczny był problem 

poruszania się pojazdów wokół ratusza, jakby wyścigi, otwarte szyby, głośna muzyka. 

Mieszkam w takim miejscu, że takie hałasy uniemożliwiają mi słuchanie muzyki, oglądnie 

telewizji.  Czy są jakieś sposoby, które zapobiegałyby takim sytuacjom. 

Druga rzeczą, to wydaje mi się potrzeba pokolenia, bo jak widziałem w Holandii, czy 

Francji, jest to sprawa uprzejmości, grzeczności przejazdu pojazdów. Natomiast my 

kierowcy jeździmy na terenie miasta ostro, ale myślę, że to zależy od kultury osobistej nas 

kierowców. Wydaje mi się, że na to potrzeba czasu. 

P. Gorynia : tak ma Pan rację, lecz jeśli jest taka informacja, to interweniujemy natychmiast. 

Jest problem jeśli policjanci wyjadą a nie są w pobliżu, to najczęściej już nikogo nie ma. 

Kiedy zwracamy się do osoby zgłaszającej, a są to osoby najczęściej anonimowe, to jest 

duży problem aby złożyły jakieś stosowne zawiadomienie, bądź podały numery rejestracyjne 

pojazdu. W tych przypadkach jest duży problem, a my jesteśmy i chcemy działać. Należy 

dzwonić, a my wtedy interweniujemy.   

L. Bem : odnośnie drogi nr 434 czy można by uzyskać informację o ilości wypadków przed      

i po remoncie tej drogi na odcinku Krobia-Gostyń, ponieważ po zamontowaniu wysepek jest 

tam wiele kolizji.          
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P. Gorynia : informacja taka zostanie przygotowana i przesłana na ręce Pana 

Przewodniczącego Rady. 

L. Bem : jak Pan widzi funkcjonowanie, przestrzeganie znaku „Stop” jeśli na 20 kierowców, 

to tylko jeden zatrzymuje się. 

P. Gorynia : z reguły korzystamy z przywilejów. Nie jesteśmy w stanie postawić policjantów 

dla kontrolowania tego przepisu. Tu musi każdy indywidualnie odpowiedzieć sobie na to 

pytanie. Znak ten jest po to, aby było bezpiecznie i należy tego przestrzegać. 

M. Szpurka :  na przeciw wyjazdu z ul. Św. Ducha na ul. Powst.Wlkp. zamontowane jest 

lustro, które odzwierciedla prawidłowej odległości nadjeżdżającego pojazdu od strony 

Rynku.   

P. Gorynia : problem taki należy zgłosić do zarządcy drogi.  
 

Ad. 9  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  

a) zmiany  Statutu  Międzygminnego  Związku  Wodociągów i Kanalizacji Wiejskich           

w Strzelcach Wielkich.  

Projekt uchwały przedstawił Naczelnik WIGP Andrzej Olejnik. 

A. Miałkowski : w razie kontrasygnaty głównego księgowego tj. zapis paragrafu 25 stosuje 

się odpowiednio przepisy ustawy o samorządzie gminnym oraz ustawy o finansach 

publicznych. Co w przybliżeniu to oznacza, ponieważ w przypadku decyzji Zarządu jest to 

dla mnie niezrozumiałe.   

Radca prawny : chciałbym zwrócić uwagę na błąd techniczny jaki wystąpił w druku 

projektu uchwały. W punkcie 9 § 21 ust. 1 otrzymuje brzmienie „Zastępcę 

przewodniczącego zarządu oraz pozostałych członków zarządu wybiera zgromadzenie na 

wniosek przewodniczącego zarządu, bezwzględną większością głosów statutowej liczby 

członków zgromadzenia w głosowaniu tajnym.” 

Odpowiadając na pytanie, to sytuację mamy analogiczną jak w przypadku odmowy 

kontrasygnaty, gdy po stronie podpisujących to zobowiązanie mamy burmistrza i skarbnika. 

Odmowa kontrasygnaty przez skarbnika oznacza brak akceptacji tego wydatku.   

Uchwałę Nr XXXVI/285/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 czerwca 2013 r. w sprawie 

zmiany  Statutu  Międzygminnego  Związku  Wodociągów i Kanalizacji Wiejskich                          

w Strzelcach Wielkich; przyjęto jednomyślnie, głosowało15 radnych. 
 

b) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Krobia Miasto 

VI. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP Andrzej Olejnik. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubak : komisja obradowała w 

dniu 26.06.br. i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

K. Perdon :  czy dane dotyczące parametrów dróg są takie same dla wszystkich terenów 

planów zagospodarowania przestrzennego? Chodzi mi o to, aby nie było sytuacji tego typu, 

że dla jednej części miejscowości ustaliliśmy takie warunki, a dla innego całkowicie 

odmienne, np. szerokości dróg wewnętrznych.   

Naczelnik WIGP : są podobne rzeczowo wszystkie parametry, powinny określać te same 

rodzaje ustaleń i dopuszczenia tych elementów infrastruktury. Natomiast z doświadczenia 

od 2003 roku, kiedy plany miejscowe zaczynały funkcjonować w tej formule, 

wprowadzamy pewne zmiany  m.in. szerokość dróg, o których Pan mówi. Są takie sytuacje, 

że dla danego kwartału terenu szerokość drogi wewnętrznej przyjmuje się większą ze 

względu na to, że obsługuje ona większą ilość działek i ilość infrastruktury, która będzie               
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w tej drodze realizowana. Mogą być różne parametry dla terenów mieszkaniowych 

jednorodzinnych w planie z 2004 roku i w planie z 2013 roku.      

Uchwałę Nr XXXVI/286/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 czerwca 2013 r. w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Krobia Miasto VI; 

przyjęto jednomyślnie, głosowało15 radnych. 
 

c) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości niezabudowanej położonej w Krobi. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP Andrzej Olejnik. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubak : komisja obradowała                 

w dniu 26.06.br. i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

L. Bem : czy dotyczy to ul. Odrodzenia, a nie ma zmiany w planie? 

Naczelnik WIGP : w planie zagospodarowania Krobia Miasto V jest połączenie pomiędzy                    

ul. Odrodzenia, a ul. M. Konopnickiej.  

Burmistrz : zgodnie z przepisami, jeśli jest przewidziana droga gminna w planie 

zagospodarowania przestrzennego, to w wyniku podziału nieruchomości cześć stanie się 

własnością Gminy za odszkodowaniem.  

Uchwałę Nr XXXVI/287/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 czerwca 2013 r.                          

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości niezabudowanej położonej w Krobi; 

przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych. 
 

d) wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  niezabudowanej  położonej                             

w Wymysłowie. 

Projekt uchwały i uzasadnienie o przedstawił Naczelnik WIGP Andrzej Olejnik.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubak : komisja obradowała                 

w dniu 26.06.br. i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Uchwałę Nr XXXVI/288/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 czerwca 2013 r.                         

w sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  niezabudowanej  położonej                             

w Wymysłowie; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 
 

e) zmiany Uchwały Nr XXXII/263/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 marca              

2013 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy Damian Walczak.  

Uchwałę Nr XXXVI/289/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 czerwca 2013 r. w sprawie  

zmiany Uchwały Nr XXXII/263/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 marca 2013 r.                

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu; przyjęto jednomyślnie,  

głosowało 15 radnych. 
 

f) zmiany Uchwały Nr LI/416/2010 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 8 marca 2010 r.             

w sprawie zaciągnięcia zobowiązań finansowych z tytułu udzielania poręczenia 

wekslowego. 
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy Damian Walczak. 

Uchwałę Nr XXXVI/290/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 czerwca 2013 r. w sprawie  

zmiany Uchwały Nr LI/416/2010 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 8 marca 2010 r. w sprawie 

zaciągnięcia zobowiązań finansowych z tytułu udzielania poręczenia wekslowego,  

głosowało 15 radnych. 
 

g) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy Damian Walczak.  
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Uchwałę Nr XXXVI/291/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 czerwca 2013 r. w sprawie  

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 

15 radnych. 
 

h) emisji obligacji Gminy Krobia oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy Damian Walczak.  

Uchwałę Nr XXXVI/292/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 czerwca 2013 r. w sprawie  

emisji obligacji Gminy Krobia oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu; przyjęto 

jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 
 

i) zmiana uchwały Nr XXX/242/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 grudnia 2012 

roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2013 – 2025. 

Projekt uchwały i uzasadnienie  przedstawił Skarbnik Gminy Damian Walczak, wskazał na 

zmiany w kilku pozycjach projektu uchwały w związku z sugestiami organu nadzoru.                   

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu 24.06.br. i wydała 

pozytywną opinię o projekcie uchwały.  

Uchwałę Nr XXXVI/293/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 czerwca 2013 r. w sprawie  

zmiana uchwały Nr XXX/242/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 grudnia 2012 roku             

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2013 – 2025; przyjęto 

jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 
 

j) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2013. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy Damian Walczak.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu 24.06.br i wydała 

pozytywną opinię o projekcie uchwały. 

K. Perdon : odnośnie CIT-u, który powoduje obniżenie dochodów Gminy o kwotę 200             

tys.zł. Czy analizował Pan tą sytuację i w jakim procencie możliwe jest wykonanie 

dochodów. Jakie są Pana zdaniem tego przyczyny, czy tak się źle dzieje w firmach, czy 

może są jakieś inne przyczyny? 

Skarbnik Gminy : analizowaliśmy wpływy z dochodów, na dzień 31 maja br. są na poziomie 

50 tys. zł. Przy planie ponad 400 tys.zł wykonanie to jest niewielkie, chociaż w roku 

ubiegłym był sytuacja podobna i udało się te dochody prawie w pełni zrealizować. W tym 

roku tego planu nie będziemy w stanie zrealizować, stąd ta korekta, która wynika                         

z możliwości zmniejszenia wydatków z tytułu jednego zadani inwestycyjnego.  

Burmistrz : kwestia analizy dochodów Gminy jest elementem, którym bierzemy pod uwagę 

czynniki zewnętrzne, jeśli chodzi o podatek CIT. Jest to podatek dochodowy od osób 

prawnych, część z tego podatku zasila budżet Gminy. Głównym podatnikiem podatku od 

osób prawnych na terenie naszej gminy jest firma Heinz. Kwestie są dwie działania tego 

podmiotu. Okres rozliczeniowy korporacji jest odmienny od roku budżetowego i tak do 

końca nie mamy pełnej informacji odnośnie wyników finansowych tej firmy.                              

2/3 podmiotów gospodarczych prowadzących działalność w formie osób prawnych w Polsce 

przynosi straty. To jest też ciekawy wskaźnik, który ekonomiści powinni ze szczególną 

uwagą analizować. Druga przyczyna, która warto podkreślić, że w ostatnim czasie w firmie 

Heinz doszło do przekształceń strukturalnych, rozdzielania produkcji od sprzedaży. Nie 

znamy przyczyn tych zmian i decyzji, które zapadają na poziomie centralnym i korporacji.  

Zazwyczaj przekształcenia wiążą się z niższymi podatkami prowadzonym firm.         
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Uchwałę Nr XXXVI/294/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 czerwca 2013 r. w sprawie  

zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2013; przyjęto jednomyślnie,  

głosowało 15 radnych. 
 

Ad. 10 Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej.  

Ocenę przedstawiła Małgorzata Roszyk Kierownik sekcji realizującej świadczenia z pomocy 

społecznej, która stanowi załącznik nr 4 do protokołu. Zgodnie z ustawą obowiązek jest 

przekazania oceny do Rady Miejskiej do 30 kwietnia każdego roku. Sprawozdania 

kwartalne przekazywane są do Bazy Centralnej. Ocena zasobów określa rodzaje potrzeb 

osób zgłaszających się o pomoc i występujące problemów. Oceniając dane zawarte w tym 

materiale, to wzrasta liczba wniosków o mieszkania socjalne, maleje liczba osób 

zgłaszających się o pomoc. Głównym powodem osób zgłaszających się o pomoc w roku 

ubiegłym, to było bezrobocie, ubóstwo, przewlekła choroba i niepełnosprawność. Wynika  

też z tego, że wzrasta liczba osób kierowanych do Domów Pomocy Społecznej, dlatego 

wzrastają koszty z tym związane. W związku z tym, że społeczeństwo się starzeje, to duży 

nacisk OPS nad opieką osób starszych, niepełnosprawnych, prowadzony jest szeroki zakres 

usług dla tych osób, także usługi opiekuńcza dla osób z zaburzeniami psychicznymi. 

Polityka socjalna powinna być skierowana głownie dla Klubu Seniora, Uniwersytetu III 

Wieku oraz budowa mieszkań socjalnych. Kadra ośrodka kształci się na różnych kierunkach 

tj. specjalizacja pracownika socjalnego.            

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych E. Dopierała : komisja obradowała 

w dniu 25.06. br, w wyniku dyskusji i udzielonych przez Panią Kierownik MGOPS Annę 

Krzyżostaniak wyjaśniania komisja zajęła następujące stanowisko : biorąc pod uwagę dane 

w zakresie sytuacji demograficznej i wielowymiarowy charakter problemów społecznych 

potwierdza się konieczność utrzymania i wzbogacenia istniejącej infrastruktury socjalnej, 

bez której nie możliwa byłaby realizacja ustawowych celów. Jednocześnie rekomenduje się 

przedstawioną ocenę zasobów pomocy społecznej Radzie Miejskiej w celu zabezpieczenia 

w budżecie niezbędnych nakładów środków finansowych na efektywną realizację zadań             

w obszarze pomocy społecznej. Na stronie Ministerstwa Pracy i Wojewody została 

ogłoszona informacja o możliwości składania wniosków dla pracowników socjalnych. 

Komisja zgłasza do Pana Burmistrza wniosek aby rozważył wystąpienie za pośrednictwem 

Wojewody o przyznanie nagrody specjalnej Ministra Pracy i Polityki Społecznej w zakresie 

pomocy społecznej za 2013 rok w kategorii zespołowej dla pracowników MGOPS w Krobi 

realizujących nowatorskie rozwiązania zastosowane zdaniem komisji przy podaniu 5 

rodzajach działalności spośród 9 określonych w rozporządzeniu Ministerstwa Polityki 

Społecznej z 2005 roku w sprawie przyznawania nagród specjalnych w zakresie pomocy 

społecznej.  Wśród nowatorskich działań dostrzegamy m.in. organizowanie wigilii dla 

samotnych, kontynuację za pozyskiwane środki zewnętrzne, inicjatyw integrujących 

mieszkańców wiosek, zapobiegających wykluczeniu związanych z nabycie nowych 

umiejętności przez osoby długotrwale bezrobotne, działania związane z ekonomią 

społeczną, rozwojem wolontariatu, opracowaniem strategii rozwiązywania problemów 

społecznych. Pracownicy ponadto posiadają certyfikaty CAF. Wnioski o nagrody wraz                   

z dokumentacją można składać w Wydziale Polityki Społecznej Wielkopolskiego Urzędu 

Wojewódzkiego do 31 lipca. Jeśli Pan Burmistrz podziela nasze zdanie prosimy o ich 

złożenie. Przykłady działań, które znajdują uznanie i są nagradzane np. za 2012 rok można 

znaleźć na stronie internetowej ministerstwa. Nowatorskie działania na rzecz społeczności 
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lokalnej krobskiego ośrodka mieszczą się w tym katalogu nagradzanych i wyróżnianych, 

więc wniosek komisja uznaje za zasadny.                         

Ad. 11  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.    
Burmistrz : odnośnie harmonogramu odbioru śmieci, to jest już dostępny na stronie 

internetowej Gminy Krobia. Poprzez sołtysów zostanie od rozpowszechniony we 

wszystkich miejscowościach naszej Gminy.  

Kwestia drzewa, oczywiście jeśli zagraża ono bezpieczeństwu to zostanie ustalona                     

z zarządcą drogi możliwość jego usunięcia. 

Sprawa odbioru wody przez kanalizację deszczową na ul. Miejsko Góreckiej jest nam 

doskonale znana. Przy intensywnych opadach kanalizacja deszczowa nie może jej odebrać. 

W momencie realizacji inwestycji sygnalizowaliśmy ten problem właścicielowi tej drogi. 

Zabiegaliśmy również o możliwość włączenia posesji przylegających do kanalizacji. Znany 

jest nam także problem odprowadzenia wód opadowych na ul. Odrodzenia. Stan rur 

drenarskiach powoduje, że woda nie jest odbierana w wystarczający sposób rozlewając się 

na ulicę. Rozwiązanie tego problemu wiąże się z utworzeniem systemu melioracyjnego, 

który praktycznie tam nie istnieje, stąd te problemy. 

Odnośnie drożności kanalizacji deszczowej na ul. 30-lecia, to sprawdzimy przyczyny 

zastoin wody w celu ich zlikwidowania. 

Kwestia dostarczania worków do segregacji odpadów związana jest z rozpoczęciem usługi 

przez firmę Trans-Kom i przypuszczam, że w pierwszym terminie odbioru odpadów 

zmieszanych zostaną dostarczone do mieszkańców worki do odpadów segregowanych.  

Odnośnie ścieżki rowerowej Krobia-Pudliszki, to staliśmy się właścicielem tej części 

odcinka drogi powiatowej na wysokości dotychczas zarządzanej przez ANR i na tym 

odcinku istnieje możliwość przeprowadzenia ścieżki rowerowej Krobia-Pudliszki. Na tym 

odcinku drogi nie ma przeszkód prawnych aby to zrealizować, jest jednak kwestia decyzji                      

o przeznaczeniu środków finansowych na ten cel. Jest to odcinek, który w pierwszej 

kolejności chcielibyśmy proponować do zrealizowania, tj. wzdłuż ul. Leszczyńskiej                   

w Pudliszkach po prawej stronie, który jest własnością Gminy.  

Naprawa drogi gminnej w Nieparcie  zostanie wykonana. 

Ad. 12  Wolne głosy i wnioski.  

A. Miałkowski : czy w związku z uchwałą Nr XXXVI/292/2013 dotyczącą emisji obligacji 

został wybrany bank i na jakich zasadach.   

Skarbnik Gminy : jesteśmy po wstępnych rozmowach z bankiem PKO BP, który także                     

z nami współpracuje w zakresie obsługi rachunku budżetu. Bank ten przedstawi propozycje 

oprocentowania i marży do negocjacji.   

M. Duda : odnośnie kwestii wyróżnienia uczniów ze szkoły w Sułkowicach. Parę tygodni 

temu uczniowie ze szkoły w Krobi także wygrali konkurs przyznawany przez Urząd 

Marszałkowski z Banku Gospodarstwa Krajowego zdobywając I miejsce. Uczennice pod 

kierownictwem p. Hanny Hoska uzyskały tę nagrodę za pracą „Krobia krainą biskupizny              

20 lat”. Zgłaszam wniosek formalny aby p. Burmistrz także te osoby wyróżnił, tym bardziej, 

że nagroda w kwocie 8 tys. zł na sprzęt multimedialny została przekazana.  

Ad. 13 Zakończenie obrad  sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej: dziękuję wszystkim osobom, które sesję przygotowały, 

dziękuję wszystkim za przybycie i zamykam XXXVI sesję Rady Miejskiej w Krobi. 
     
   Protokół sporządziła :                                                  

       Aurelia Sikorska   


